

Après mure délibération, la distribution des crédits supplémentaires suivants est décidée:

Commission des Incendies	\$ 13,271.64
Commission des Marchés	8,000.00
Commission des Parcs et Traverses	1,225.00
Commission de l'Aqueduc	30,700.00
Commission de l'Incineration	9,850.00
Commission de la Voirie	135,000.00

\$198,046.64

Ladite somme de \$198,046.64 à être pris à même les arrérages des taxes collectées au 1er mai.

5. Les minutes de la sous-commission des Réclamations, en date du 23 mai, 1905, étant lues sont approuvées.

Ajournement.

RENE BAUSET,
Assistant-Greffier de la Ville.

COMMISSION DE L'AQUEDUC

Compte-rendu de l'assemblée du 25 mai

Sont présents: MM. les échevins Clearihue, président, Lemay, Stearns, Sauvageau et Bumbray.

—Le surintendant soumet et lit la liste des crédits supplémentaires requis pour l'année courante, comme suit:

Pour administration	\$ 63,200.00
Pour ouvrages permanents	100,955.00

Total \$164,155.00

Résolu: De transmettre ce rapport à la Commission des Finances.

—*Résolu:* D'autoriser le surintendant à vendre par encan, un des chevaux du département, ce cheval n'étant plus apte au service.

—*Résolu:* De rembourser à MM. J. & A. Bourdon, le dépôt de \$600.00 fait par eux, en rapport avec le contrat du coke; le contrat n'étant pas complet.

—Lue une lettre de la Providence Engineering Works, retirant sa soumission pour la pompe à vapeur, et demandant le remboursement de son dépôt de \$6,000.

Résolu: D'acquiescer à sa demande et de lui remettre son dépôt.

—Soumis et lu le rapport du surintendant *in re* Pompes à vapeur et à l'électricité, etc., pour la station de pompes de bas niveau, pour se conformer à la résolution du Conseil, passée à l'assemblée du 1er mai courant.

Ajournée à vendredi, le 26 courant, à 3 heures p.m.

FRANK DOWD,
Secrétaire.

COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte-rendu de l'assemblée du 25 mai

Sont présents: MM. les échevins Larivière, président, Turner, N. Lapointe, Ames, Bastien et Leclaire.

DELEGATIONS

—Son Honneur le Maire se présente devant la Commission et demande que l'endroit où se trouve le dépotoir pour la neige, sur la Ferme Fletcher, soit bien nettoyé, et que les ordures accumulées soient enlevées.

Le président explique qu'afin de se conformer aux ordres de la Commission, une escouade d'hommes était à l'ouvrage pour nettoyer cette partie de la ferme Fletcher.

L'inspecteur de la Ville est requis de prendre à son service plus d'hommes pour faire faire l'ouvrage et d'enlever aussi les déchets immédiatement. Son Honneur insiste aussi pour que le pavage en asphalte, le long de la gare Bonaventure, soit réparé sans délai.

L'inspecteur de la Ville déclare qu'il avait donné ordre à la compagnie responsable de faire les réparations.

—M. Drysdale, de la part de la Sicily Asphaltum Paving Co., qu'il dit verrait à faire faire les réparations demain matin.

—M. Alcide Chaussé, inspecteur des Bâtisses, se présente devant la Commission au sujet de son rapport écrit, à l'effet

After due deliberation, the following distribution of the supplementary appropriations was decided upon:

Fire Committee	\$ 13,271.64
Market Committee	8,000.00
Parks and Ferries Committee	1,225.00
Water Committee	30,700.00
Incineration Committee	9,850.00
Road Committee	135,000.00

\$198,046.64

The said sum of \$198,046.64 to be charged against the arrears of taxes collected to 1st May.

5. The minutes of the sub-committee on Claims, dated 23rd May, 1905, being read, the same were concurred in.

Adjourned.

RENE BAUSET,
Assistant City Clerk.

WATER COMMITTEE

Report of Meeting held the 25th of May.

Present: Ald. Clearihue, chairman, Lemay, Stearns, Sauvageau, Lévy and Bumbray.

—The superintendent submitted and read a list of supplementary appropriations required for the current year, as follows:

For administration	\$ 63,200.00
For permanent works	100,955.00

Total \$164,155.00

Resolved: To send the report to the Finance Committee.

—*Resolved:* To authorize the superintendent to send one of the department horses to the auction for sale, it being no longer useful for the department's work.

—*Resolved:* To refund Messrs. J. & A. Bourdon their deposit of \$600.00 made in connection with their contract for coke, the contract not being complete.

—Read a letter from the Providence Engineering Works, withdrawing their tender for the steam pump, and asking for the returns of their deposit of \$6,000.

Resolved: To grant their request and refund their deposit.

—Submitted and read a report from the superintendent *in re* steam and electric pumps, etc., for the low level pumping station, as requested by a resolution of the Council at its meeting of the 1st of May inst.

Adjourned until 3 o'clock p.m., on Friday, the 26th.

FRANK DOWD,
Secretary.

ROAD COMMITTEE

Report of Adjourned Meeting held the 25th of May.

Present: Ald. Larivière, chairman, Turner, N. Lapointe, Ames, Bastien and Leclaire.

DELEGATIONS

—His Worship the Mayor appeared before the Committee and requested that the site of the snow dump on Fletcher's field be thoroughly cleaned and that the accumulated dirt be removed.

The chairman explained that in conformity with the committee's orders, a staff of men was at work cleaning up the said portion of Fletcher's Field.

—The City Surveyor was instructed to increase the number of men performing such work, and also to remove the scrapings immediately. His Worship also urged that the asphalt pavement on St. James street alongside the Bonaventure Depot, be repaired, without delay.

The City Surveyor stated that he had ordered the responsible company to repair said pavement.

—Mr. Drysdale on behalf of the Sicily Asphaltum Paving Co., said he would have said repairs attended to to-morrow morning.

—Mr. Alcide Chaussé, Building Inspector, came before the Committee in connection with his written report to the effect